

RESTAURANT L'ART & GOURMAND

Alaric



Attribution : L ART ET GOURMAND Dessert

Restaurant bistronomique présente une ancienne gare, fermée depuis 1960. Cadre atypique, convivial et original. Un véritable lieu de vie, amené à devenir un des centres névralgiques du village. Services pour tous vos repas de la journée : petit-déjeuner, déjeuner et dîner. Vous trouverez 30 places assises à l'intérieur et 50 à l'extérieur. Nous proposons des plats du jour, ainsi qu'une carte qui varie suivant la saisonnalité des produits. Dans notre coin épicerie, nous proposons la vente de produits du terroir dans une démarche de circuit court pour soutenir les producteurs locaux et vous garantir des produits de qualité.

Useful information

Category : Restaurants

Description

This bistro restaurant is housed in a former railway station which closed in 1960. An unusual, friendly and original setting. This really is a place to relax and is destined to become one of the nerve centres of the village. All your meals for the day (breakfast, lunch and dinner) are catered for. There is seating for 30 people inside and seating for 50 outside. We offer daily specials, as well as a menu which varies according to the produce in season. In our grocery corner, we sell local produce as part of a short distribution chain to support local producers and guarantee you quality products.

Geographical location



All useful information

Contact

Madame et Monsieur

Téléphone portable :

+33 7 60 95 26 98

Adresse :

3 avenue des Corbières

11700 DOUZENS

lartetgourmand@hotmail.com

<https://>

www.restaurantlartetgourmand.fr/